
 

 
 
 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE LA DIPUTACIÓ  DEL 
DIA 25 DE JUNY DE 2015  
 
Tarragona, 25 de juny de 2015 
 
Prèvia legal convocatòria, es reuneixen, al Saló de Sessions, els 
membres de la Corporació sota la Presidència de l’Il.lm. Sr. Josep 
Poblet Tous i amb l’assistència dels Vice-presidents:  Molt Il.ltre. Sr. 
Albert Vallvé Navarro el  i el Molt Il.ltre. Sr. Pere Panisello Chavarria i 
dels Diputats i Diputades l'I.ltre. Sr. Gervasi Aspa Casanova, Il.ltre. Sr. 
Josep Felix Ballesteros Casanova, Il.ltre. Sra. M. José Beltran Piñol,  
Il.ltre. Sr. Tomàs Bigorra  i  Munté, Il.ltre. Sra. Montserrat Carreras 
García,   l.ltre. Sra. Immaculada Costa Ramon, Il.ltre.  Sra. Núria Crivillé 
Miró , ltre. Sr. Sebastià Domènech Bosch ,Il.ltre. Sra. Misericordia 
Dosaiguas Pérez,  l.ltre. Sr. Salvador Ferré Budesca, l'Il.ltre. Sra. Judit 
Fàbregas Gaya,   Il.ltre. Sr. Àlvaro Gisbert Segarra, Il.ltre. Sr. Pere 
Granados Carrillo, l'l.ltre. Sr. Benet Jané Palau, Il.ltre. Sr. Joan Josep 
Malràs Pascual, Il.ltre. Sr. José Luis Martín García, Il.ltre. Sr. Josep 
Masdeu Isern, Il.ltre. Sr. Francesc Josep Miró Meli, Il.ltre. Sr. Joan Piñol 
Mora, Il.ltre. Sr. Joan Plana Pons,  Il.ltre. Sr. David Rovira Minguella,  i 
Il.ltre. Sr. Josep Maria Santamaria Puig.   
 
Excusen la seva assistència el Molt Il.ltre. Sr. Josep M. Cruset 
Domènech, i l'Il.ltre. Sr. Joan Antoni Brull Castell 
 
Assisteix com a Secretària, la Sra. Pilar Sánchez Peña, Secretària 
general de la Diputació. 
 
Assisteix també el Sr. Tomás Carbonell Vila, Interventor general de la 
Diputació. 
 
D’ordre de la Presidència, s’obre la sessió quan són les dotze del matí. 
 
El president abans de passar al tractament del punt de l'ordre del dia 
dirigeix les següents paraules  als membres de la Corporació: 
 
"Vull agrair molt a tots i totes, tant a les persones que tingueu 
continuïtat en aquesta institució i especialment a  aquells i aquelles que 
no.  
En aquests 4 anys s'ha fet possible molts dels objectius que han servit i 
han sigut útils a la ciutadania del Camp de Tarragona i de les Terres de 
l'Ebre i a cada un dels nostres municipis per petits o grans que siguin. 
La feina d'aquesta Casa  i això és el que més ens ha complagut i deixat 
satisfets a tots, és la gran complicitat que hem tingut en ajudar a la gent 



 

des del mon local, des dels  nostres ajuntaments, i si vaig afegint els 
comentaris que cada un dels grups i  portaveus han anat fent al llarg del 
4 anys ha sigut aquesta la divisa que ha caracteritzat aquesta feina.  
 
Vèncer la crisi, fer-ho, fent que la gent patis el menys possible i 
naturalment donar els instruments de recuperació més grans als 
nostres ajuntaments, ajuda directa, amb cooperació,  amb assistència.  
L'esforç ha sigut   més gran que mai i així és desitjable que sigui en el 
futur, que  la Corporació que vingui desprès ho faci més bé que la que 
l'ha precedit . 
 
Avui toca reconèixer a tots vostès la feina duta a terme i 
l'acompanyament  que en aquest sentit han fet des de l'àmbit tècnic de 
la Diputació, des de l'àmbit jurídic, administratiu, econòmic tots els 
camps  de la nostra organització, també la gent que està  fora de Palau, 
fora les dependències i fora dels despatxos, a peu de carretera, a la 
xarxa viària  i atenent aquelles coses que importen des de qualsevol de 
les perspectives i responsabilitat que a aquesta Casa l'ocupen. 
 
Tot això  s'ha dirigit des d'aquest plenari i em plau moltissim  reconèixer 
a tots  els que han integrat el període 2011-2015  la feina duta a terme, 
l'entrega en el servei i  la generositat del seu temps que han posat a 
disposició d'aquests  objectius territorials i de les persones que ocupen 
el nostre territori. 
Moltissimes gràcies "  
 
 
Tot seguit es passa a tractar l’assumpte de l’Ordre del Dia. 
 
 
SECRETARIA 
 
PUNT ÚNIC.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
AMB CARÀCTER ORDINARI EL DIA  29 DE MAIG DE 2015. 
  
Per unanimitat s’aprova l’acta de la sessió anterior celebrada amb 
caràcter ordinari el dia 29 de maig de 2015.  
 
 
No havent-hi més assumptes a tractar s’aixeca la sessió quan són un 
quart d'una de la tarda, jo la Secretaria dono fe. 
 
 

 

 

 

 

Josep Poblet Tous     Pilar Sánchez Peña 
 
 


